

1.3.2 Notice

Read all of this leaflet carefully before you start taking this medicine.

- Keep this leaflet. You may need to read it again.
- If you have further questions, please ask your doctor or your pharmacist
- This medicine has been prescribed for your personally and you should not pass it on to others. It may harm them, even if their symptoms are the same as yours.

EVAMAX

Metronidazole, Neomycin, Nystatin, Hydrocortisone Vaginal Ovules

COMPOSITION:

Each ovule contains:

Metronidazole BP	250 mg
Neomycine Sulphate BP	100 mg
Nystatin BP	100000 IU
Hydrocortisone Acetate BP	5 mg
Excipients base	q.s.



PROPERTIES:

Metronidazole: Antiparasitic, Antibacterial.

Neomycin sulphate: Antibacterial.

Nystatin: Antifungal.

Hydrocortisone acetate: Anti-inflammatory.

INDICATIONS:

Local treatment of vaginal infections due to sensitive micro-organisms: trichomonas vaginitis, bacterial vaginosis or nonspecific vaginitis, vaginal candidiasis, mixed infections.

MODE OF ADMINISTRATION:

Vaginal route, In all cases you must strictly comply with your doctor's prescription.

DOSAGE:

For adult only: 1 ovule deep down into vagina at night before sleeping during 10 days or as directed by the physician.
Do not stop the treatment during the menses.

CONTRA INDICATIONS:

Hypersensitivity to one of the components.

WARNINGS AND PRECAUTIONS FOR USE:

- Not to be taken for prolonged period without medical advice.
- Stop the treatment in case of inability to tolerate this drug or allergic reactions or if you experience certain signs such as vertigo, mental confusion, ataxia.
- White blood count test need to be carried out regularly in case of history of previous haematological disturbance or in case of treatment at high dose and/or prolonged treatment. Avoid drinking alcoholic beverages.

DRUG INTERACTIONS:

Not recommended: Disulfiram, spermicides. To avoid possible interactions with other drugs, you should inform your doctor or pharmacist about any other current treatment.

PREGNANCY AND BREAST-FEEDING:

As advised by your doctor.

ADVERSE EFFECTS:

Rarely occur: vomiting, nausea and diarrhea. Inform your doctor or pharmacist about any undesirable effect which is not mentioned in this leaflet.

STORAGE:

Store below 30°C. Protect from light and moisture.
Keep out of reach of children.

PRESENTATION:

Box of 6 ovules.



Manufactured in India/Fabriqué en Inde:

MEDNEXT BIOTECH LIMITED

Araji No.1845-46-47, Near Jain Temple,

Jawal, Udaipur-313 011 (INDIA)

www.mednextpharma.com

Veillez lire attentivement l'intégralité de cette notice avant de prendre ce médicament.

Gardez cette notice. Vous pouvez avoir besoin de la relire.

- Si vous avez d'autre question, si vous avez un doute, demandez plus de information
- SVP à votre médecin ou pharmacien.
- Cette médicament vous a été personnellement prescrite. Ne le donnez
- jamais à quelque un d'autres, même en cas de symptômes identiques cela pourrait lui être nocif.

EVAMAX

Métronidazole, Sulfate de Néomycine, Nystatine, Acétate d'hydrocortisone Vaginale Ovules

COMPOSITION:

Chaque ovule contient:

Métronidazole BP	250 mg
Sulfate de Néomycine BP	100 mg
Nystatine BP	100000 UI
Acétate d'hydrocortisone BP	5 mg
Excipients base	q.s.



PROPRIÉTÉS:

-Antiparasitaires, antibactérienne (métronidazole)

-Antibactérienne (Sulfate de Néomycine)

-Antifongique (Nystatine)

-Anti-Inflammatoire (Acétate d'hydrocortisone).

INDICATIONS:

Le traitement local des infections vaginales dues à des micro-organismes sensibles: Trichomonas vaginalis, la vaginose bactérienne ou la vaginite non spécifique, candidose vaginale, des infections mixtes.

DOSAGE ET MODE D'ADMINISTRATION:

Dans tous les cas, vous devez respecter strictement la prescription de votre médecin.

Dosage: Pour adultes seulement: 1 ovule profondément dans le vagin pendant la nuit avant de dormir pendant 10 jours. Ne pas arrêter le traitement pendant les règles.

Mode d'administration: voie vaginale.

CONTRE-INDICATIONS:

L'hypersensibilité à l'un des composants.

AVERTISSEMENTS ET PRÉCAUTIONS D'EMPLOI:

- Ne pas être pris pendant une période prolongée sans avis médical.
- Arrêter le traitement en cas d'incapacité à tolérer ce médicament ou des réactions allergiques ou si vous ressentez certains signes tels que vertiges, confusion mentale, l'ataxie.
- Blanc test de numération sanguine doivent être effectués régulièrement en cas d'antécédents de troubles hématologiques précédant ou en cas de traitement à haute dose et/ou un traitement prolongé. Évitez de boire des boissons alcoolisées.

INTERACTIONS MÉDICAMENTEUSES:

Non recommandé: Disulfiram, spermicides. Pour éviter les interactions possibles avec d'autres médicaments, vous devez en informer votre médecin ou votre pharmacien au sujet de tout autre traitement en cours.

GROSSESSE ET L'ALLAITEMENT:

Comme indiqué par votre médecin.

EFFETS INDÉSIRABLES:

Se produisent rarement: vomissements, des nausées et de la diarrhée. Informez votre médecin ou votre pharmacien de tout effet indésirable non mentionné dans cette notice.

STOCKAGE: A conserver au-dessous de 30°C, à l'abri de la lumière et de l'humidité. Ne pas laisser à la portée des enfants.

PRESENTATION:

Boîte de 6 ovules.



Manufactured in India/Fabriqué en Inde:

MEDNEXT BIOTECH LIMITED

Araji No.1845-46-47, Near Jain Temple,

Jawal, Udaipur-313 011 (INDIA)

www.mednextpharma.com